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Referat af bestyrelsesmøde for Riberhus Privatskole 

Mødet holdes i mødelokalet 
tirsdag den 9. januar 2024 kl. 18.00-20.00 

 

Punkt Formål Indhold Ansvarlig 

1. Valg af mødeleder   

 

Karsten Høy 

2. Fremmødte: 

 

 Indkaldte: Karsten Høy, Kasper de 

Place, Jannie Aarhus, Jannie 

Frandsen, Gitte Petersen, Tanja Kjær, 

Malene Vestermark, Stine Nikolajsen, 

Anders Hostrup, Jakob Nielsen, Berit 

Rogarth Lassen, Janne Puggaard, 

Gitte Quitzau 

Afbud: Berit Rogarth Lassen 

Janne 

Puggaard 

3. Godkendelse af 

referat 

 Det seneste referat godkendes og 

underskrives (november)  

Karsten Høy 

4. Skolens økonomi At videregive vigtig 

information 

Gennemgang af driftstatus 

Budget 2024 forventes klar i næste 

uge  

Regnskab til forældrekredsmøde – 

Janne Puggaard og Karsten Høy 

aftaler nærmere om, i forhold til hvem 

der gennemgår regnskabet og indhold. 

 

Janne 

Puggaard 

5. Nyt fra 

skoleledelsen 

At videregive vigtig 

information fra 

skolelederen.  

• Elevtal: 325 i skolen, 124 i SFO 

• Der er bestilt 3 pop-ups til 

overbygningen. 

1 Seksuel sundhed d. 22/2 

2 Mental sundhed d. 2/4 

3 Røg, snus og nikotin d. 30/4   

• NYC-turen er flyttet. Den ligger 

nu fra d. 15/4 til d. 22/4 2024. 

Eleverne er informeret, og der 

bliver sendt info ud til forældre. 

• Der har i dagligdagen været fokus 

på kommunikation vedr. 

skole/hjem  

• Der er indhentet tilbud på 

renoveringen af 

Nørremarksskolens hal. Desuden 

er der ved at blive indhentet tilbud 

på el, og pedellerne undersøger 

geninstallation af manglende 

brusere. 

Gitte Quitzau 

Janne 

Puggaard 

Berit Rogarth 

Lassen 

6. Nyt fra formanden At videregive vigtig 

information fra 

formanden.  

 

Mads Vejrup er klar til at lægge jord 

på. Vi afventer en afgørelse fra 

kommunen vedr. skelpæle. 

 

Evaluering sidste skoledag. Ros til 

Gitte Quitzau for talen i Domkirken. 

Afslutningsarrangementet 

efterfølgende var rigtig fint. 

Karsten Høy 

7. Gennemsigtighed At skabe tydelighed og 

lette arbejdsgangen. 

Antal klasser/10.klasse Gitte Quitzau 
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• Antal elever på venteliste pr. 

hvilken dato skal afgøre antal af 

førskoleklasser efterfølgende år. 

Bestyrelsen vedtager, at hvis der 

er 50, der har tilkendegivet, at de 

vil starte i førskolen, oprettes der 

to klasser de år, hvor der er plads 

ift strategi om max at være 17 

klasser. Er tallet under, drøftes 

beslutningen med bestyrelsen. Vi 

opretter fortsat én 10. klasse. Ved 

mange indskrivninger ansøger 

eleverne om at gå i 10.klasse. 

8. Fokus på faglighed At have fokus på vores 

afgangskarakterer fra 

9.årgang 

Vores resultater de seneste år 

sammenlignet med andre skoler i 

Esbjerg kommune. Drøftelse af 

forskellige parametre, der kan have 

indflydelse på karaktergennemsnittet. 

Karsten Høy 

9. Nyt fra ansatte At bestyrelsen 

orienteres om, hvordan 

de ansatte oplever 

hverdagen på skolen 

Lærerne oplever at 

møder/samtaler/opfølgninger 

vedrørende elever med særlige behov 

fylder i dagligdagen.  

Lærers operation er udsat nogle uger. 

Rengøringsassistent er blevet opereret 

og er sygemeldt i 3 måneder 

En pædagog er fortsat sygemeldt 

Jakob Nielsen 

Gitte Quitzau 

Berit Rogarth 

Lassen 

10. Nyt fra 

Støtteforeningen 

 Der er mellemtrinsfest d. 12/1. Der er 

pt 40 tilmeldte.  

Fællesspisning i starten af marts 

Jannie 

Frandsen 

11. Evt. 

 

 Punkter til kommende møde: 

Arbejdsdag med forældre: 

Opbrækning af gulv i 

Nørremarkskolens hal  

Turnus omkring at bestyrelsen 

deltager i forældremøder med en 

opfordring om at komme til 

forældrekredsmøde 

Alle 

12. Bestyrelsen/ 

bestyrelse internt 

 

  Karsten Høy 

 

Tak for et godt møde. 

 


